

Dear Messrs Daada,

Further to our several phone conversations and faxes, mainly since February 2012 (reference is made to our faxes 23/02/2012, 22/06/2012, 18/07/2012, 01/08/2012, 22/08/2012 and 10/10/2012), we noticed that we have not yet received the coverage your loans maturities knowing that new maturities have fallen due on 22/11/2012. Moreover, you have not replied explicitly to our faxes and you didn't provide us with a schedule to cover your loans.

عزيزي السادة ددع،

مزيد من محادثتنا الهاتفية والفاكسات عدة، لا سيما منذ فبراير شباط 2012 (يشار إلى رسائل الفاكس لدينا 2012/02/23، 2012/06/22، 2012/07/18، 2012/08/22، 08/01/2012 و 10/10/2012)، لاحظنا أننا لم نحصل بعد على تغطية القروض الخاصة بك مع العلم أن استحقاق أجل استحقاق جديدة وتراجعت المستحقة على 2012/11/22. وعلاوة على ذلك، لم تكن قد وردت صراحة إلى الفاكسات لدينا وأنت لم تقدم لنا جدولاً زمنياً لتغطية القروض الخاصة بك

As such, we give you notice to pay your due loans maturities for the amount of 919.266,57 € plus all accrued interests by next Friday 30 November, 2012. Moreover, we give you notice to cover your current account with 3.953 € on the same data.

على هذا النحو، فإننا نقدم لاحتظت لدفع استحقاقات القروض ولادتك عن مبلغ € 57,919.266 بالإضافة إلى جميع المصالح التي تعود على 30 الجمعة نوفمبر المقبل، 2012. وعلاوة على ذلك، فإننا نقدم لاحتظت لتغطية الحساب الحالي مع € 953,3 على نفس البيانات

Without payment of the here above amount on time, we will not hesitate to issue legal proceedings against Serda Company for Medical Solutions and yourself as guarantor for recovery , our claim will include the principal debt, interests and costs.

دون دفع المبلغ المذكور أعلاه هنا في الوقت المحدد، ونحن لن نتردد في إصدار إجراءات قانونية ضد شركة سيردا للحلول الطبية ونفسك كضامن للالتعاض، ومطالبتنا تشمل الدين الرئيسي، والمصالح والتكاليف

Moreover, this is to inform you that our Bank has requested COFACE, to cover us will the above mentioned amounts and that COFACE will also take the necessary measures in order to protect their rights and recover your debts interest and all accrued costs.

وعلاوة على ذلك، وهذا هو أن أحيطكم علماً بأن لدينا بنك وطلبت، لتغطية لنا وتبلغ المذكورة أعلاه والتي سوف تتخذ أيضاً التدابير اللازمة من أجل حماية حقوقهم واستعادة ما يتبذلونه من الديون الفائدة وجميع التكاليف المستحقة

We count on your prompt and positive reply.

نحن نعوّل على ردكم السريع والإيجابي